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PROTOKÓŁ NR VI/2024 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 25 września 2024 roku 

w godz. 15:00 do 21:30 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Izabela Augustyniak 

2. Michał Dąbrowski 

3. Marlena Gołost 

4. Sylwia Kieliszek 

5. Dorota Krychowiak 

6. Jakub Kulesza 

7. Jadwiga Pawlikowska 

8. Marcin Słoniecki 

9. Alina Sobecka 

10. Marcin Sobiech 

11. Beata Szczupłowska 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski 

14. Bartosz Zawacki 

15. Marcin Zaworski 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Złożenie ślubowania przez radną Wiolettę Szymańską 

3. Przyjęcie protokołu z: 

a) III sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 7 czerwca 2024 roku 

b) IV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 25 czerwca 2024 roku 

c) V sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 9 lipca 2024 roku 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Wielka Nieszawka w 2023 roku 

5. Informacja z działalności Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" Sp. z o.o. w Wielkiej 

Nieszawce za    2023 rok 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce 

b) powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce 

c) zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

d) zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

e) zmiany uchwały budżetowej Wielka Nieszawka na rok 2024 

7. PRZERWA 

8. Informacja z działalności Komisji między sesjami 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 
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10. Zapytania i wolne wnioski 

11. Zakończenie sesji. 

 

 

 

AD.1  

VI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz 

Śmiechowski i powitał na wstępie Panią Wójt Gminy Wielka Nieszawka Katarzynę 

Streich, Zastępcę Wójta Panią Klaudię Brusikowską, Panią Skarbnik Monikę 

Szczerkowką, Pana Mecenasa Piotra Wasiaka, Pana Prezesa CSiR Olender Piotra 

Ledworuch, Panów Policjantów – Pan podinsp. Maciej Wojtak i Pan Dzielnicowy st. asp. 

Andrzej Michalski, Panie i Panów Radnych, Sołtysów oraz Mieszkańców. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych 

obecnych jest 15, co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, 

stanowisk i opinii.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany 

porządku obrad.  

 

Wójt Gminy Wielka Nieszawka zgłosiła zmianę do porządku obrad z prośbą o włączenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Gminy Kłodzko z przeznaczeniem na usuwanie klęski żywiołowej powodzi jako 

punkt 6f. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt o zmianę porządku 

obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z przeznaczeniem na usuwanie klęski żywiołowej powodzi 

jako punkt 6f. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 
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Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

Ad. 2  Złożenie ślubowania przez radną Wiolettę Szymańską 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż odbyły się ponowne wybory 15 września 2024 r. 

Wybrana została Pani Wioletta Szymańska.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeczytał rotę ślubowania, a Pani Wioletta Szymańska 

odpowiedziała „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

 

Ad. 3  Protokół z III sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 7 czerwca 2024 

roku 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do Biura Rady wpłynęły uwagi, które zostały 

naniesione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z III sesji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka, która odbyła się 7 czerwca 2024 roku 
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Głosowano w sprawie: 

III sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 7 czerwca 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Wioletta Szymańska 

 

Protokół został przyjęty. 

 

b)  Protokół z IV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 25 czerwca 2024 roku 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do Biura Rady wpłynęły uwagi, które zostały 

naniesione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z IV sesji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka, która odbyła się 25 czerwca 2024 roku 

 

 

Głosowano w sprawie: 

IV sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 25 czerwca 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Wioletta Szymańska 

 

Protokół został przyjęty. 
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c)  Protokół z V sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 9 lipca 2024 roku 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż do Biura Rady wpłynęły uwagi, które zostały 

naniesione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z V sesji Rady Gminy Wielka 

Nieszawka, która odbyła się 9 lipca 2024 roku 

 

 

Głosowano w sprawie: 

V sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się 9 lipca 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Beata 

Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Marcin Sobiech, Wioletta Szymańska 

 

Protokół został przyjęty. 

 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Wielka Nieszawka w 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat.  

 

Wójt Gminy poprosiła, o przedstawienie informacji przez przedstawicieli Policji. 

 

Komendant Komisariatu Policji Toruń-Podgórz podinsp. Macieja Wojtaka przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Wielka Nieszawka w 2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

 

 

Radny Jakub Kulesza zapytał odnośnie: 

• Co znaczy, że w planach jest zwiększenie liczby patroli? Jak miałoby to się zwiększyć i 

w jakiej formie zostanie to zwiększone? 
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Komendant Policji udzielił odpowiedzi, iż oczekują oni na zwiększenie środków, oraz 

kierowanie dodatkowych sił w postaci policjantów z sił prewencyjnych 

 

Radny Bartosz Zawacki  zapytał odnośnie: 

• Z jaką częstotliwością odbywały się „pogadanki” w szkole na temat bezpieczeństwa? 

• Co jest w planach oprócz zwiększenia patroli, jakie działania jeszcze zostaną podjęte w 

celu zmniejszenia czynów kryminalnych lub chociażby prawdopodobieństwa ich 

wystąpienia? 

• Podziękował za dotychczasową współpracę Dzielnicowemu odnosząc się pozytywnie 

do wspólnych bieżących działań 

 

Komendant Policji udzielił odpowiedzi, iż na ten moment środki nie są aktualnie zbyt duże, 

gdyż na terenie Gminy pracuje Dzielnicowy oraz dodatkowo jedna funkcjonariuszka. 

 

Radny Michał Dąbrowski  zwrócił się z prośbą: 

• o współdziałanie na stronach gminy oraz Facebook-u o rozpropagowanie krajowej 

mapy zagrożeń bezpieczeństwa, gdyż nie jest to zbyt znane narzędzie, a jednak powinni 

mieszkańcy z niego korzystać. 

 

Komendant Policji  również zwrócił uwagę, aby używać jeszcze aplikacji mobilnej MOJA 

KOMENDA  

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za przybycie Panom Policjantom i zamknął 

dyskusję w tym punkcie.  

 

5. Informacja z działalności Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" Sp. z o.o. w Wielkiej 

Nieszawce za 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat. 

 

Wójt Gminy poprosiła, o przedstawienie punktu Prezesa Centrum Sportu i Rekreacji 

„Olender” Piotra Ledworuch. 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch przedstawił Informację  

z działalności Centrum Sportu i Rekreacji "Olender" Sp. z o.o. w Wielkiej Nieszawce za 2023 

rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję  

 

Radny Bartosz Zawacki zapytał odnośnie: 

• Planów polegających na rozwoju na kolejne lata czy miesiące działania? 
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• Struktura kosztów za lata 2022 oraz 2023, gdyż podana została informacja o 

przychodach, a brak wiadomości na temat kosztów. 

• Przystosowania „Olendra” dla osób niepełnosprawnych, osób z ograniczeniami.  

Czy niecka basenowa jest przystosowana do przyjęcia takich osób w naszym Centrum?  

• Czy Spółka otrzymała zgodę od MKOL lub PKOL na użytkowanie kółek olimpijskich? 

• Jaki był cel utworzenia chwilowego logo dla restauracji skoro mają być w dalszym 

ciągu przeprowadzane zmiany? 

• Czy jesteśmy w stanie wyznaczyć granice czasowe, aby Prezes podzielił się szerszą 

koncepcją Olendra? 

 

Ponadto Radny Bartosz Zawacki poruszył kwestie, iż w tym momencie jest Radnym i 

przedstawia sprawy zgłaszane między innymi przez mieszkańców, a także realizuje swój 

program wyborczy, za który został wybrany.  

Na końcu poprosił o poprawę jakości w toalecie na dole. 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotr Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż prezentacja została stworzona na podstawie lat ubiegłych gdzie nie było podane do 

publicznej wiadomości kosztów. Ponadto stara się aktualnie zapoznać ze stanem aktualnym 

tego co się znajduję na miejscu i poprosił o więcej czasu w celu ustalenia odpowiednich 

kierunków działań. Odbyło się spotkanie z firmą w sprawie osób niepełnosprawnych, aby 

dzieci z niepełnosprawnością mogły również korzystać z basenu.  

Jeśli chodzi o kółka olimpijskie, nie ma obowiązku posiadania zgody, gdyż jest to znak 

ogólnodostępny 

 

Radny Marcin Słoniecki zapytał odnośnie: 

• Szacunków, czy były wykonywane względem kosztów modernizacji oraz czy Spółka 

ma na to środki czy będzie pozyskiwać dofinansowania? 

• Obłożenia hotelu, dlaczego pomimo znaczącej różnicy w najlepszym i najgorszym 

miesiącu 91% do 43% w przychodach w pozycji hotel różnicach w tych miesiącach 

wynosi zaledwie 15% / 20%. 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż będą się starać wykonać prostsze prace renowacyjne we własnym zakresie, gdyż jest wiele 

do zrobienia m.in.: klimatyzacja, która była już bardzo zaniedbana i naprawa będzie bardziej 

kosztowna, a za realizację odpowiadać będzie firma zewnętrzna. Różnica wynika z 

wymieszania danych finansowych, w których wkradły się błędy. 

 

 

Radna Wioletta Szymańska zapytała: 

• Jak Prezes widzi kosztowo wykonanie tych wszystkich prac, gdyż biorąc pod uwagę 

przygotowanie informacji co jest do zrobienia oraz naprawy zapewne dokonane zostały 

jakieś chociaż szacunkowe wyliczenia? 
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• Czy wymiana telewizorów jest, aż tak konieczna, na liście jest to punktu nr 3 co 

świadczy zapewne o tym, iż znajduje się na szczycie listy 

•  Na jakich warunkach Prezes Olendra został zatrudniony oraz czy są one takie same jak 

poprzedniego Prezesa. Odnosząc się również do zakazu konkurencji, gdyż poprzedni 

Prezes miał taki zapis w umowie. 

• Czy karty Multisport zostaną dalej utrzymane? 

• Czy Pan dojeżdża do pracy, czy mieszka w hotelu bądź wynajmuje coś? 

• Ile jest miejsc hotelowych, ilu gości można pomieścić w naszym hotelu? 

• Dlaczego nie ma planów rozbudowy, gdyż baza hotelowa jest zbyt mała? 

 

Odnośnie słów p. Radnego Jakuba Kuleszy, wróciła do tematu rozbudowy obiektu Centrum 

Sportu i Rekreacji „Olender”, gdyż poprzedni Prezes miał plany, jednakże aktualnie ten temat 

już nie jest poruszany. 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż między innym modernizacja sklepiku będzie odbywać się we własnym zakresie, montaż 

ścianki działowej oraz poprawa względem pomieszczenia do przebierania. Zmiana ułożenia 

wejścia i miejsca do zakupu biletów. Szczegółowe kosztorysy zostaną dokonane  

w późniejszym czasie. Wszystkie karty, które były dotychczas będą dalej obowiązywać,  

a ponadto w planach jest dalszy rozwój aby uruchomić inne programy lojalnościowe. Aktualnie 

wynajmuję pokój w Nieszawce. Hotel ma 30 pokoi (2 osobowych) + dostawki. Pole 

campingowe niestety niewiele wniesie do rozwoju naszej bazy noclegowej. Potrzeba podejść 

do tego na spokojnie i przeanalizować wszystkie warianty oraz dostosować się do standardów 

hotelarskich. 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż warunki umów oraz wysokość wynagrodzenia są takie 

same. 

 

Radny Marcin Zaworski zapytał odnośnie: 

• Przedziału czasowego jaki jest przewidziany na realizację planów 

• Czy jest plan restrukturyzacji „Olendra” oraz plan inwestycji, które są w zamiarze do 

zrobienia? 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotr Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż wszystko zależne jest od tego jak Centrum będzie stało finansowo, a termin to najlepiej do 

wiosny, aby nowy sezon rozpocząć już po odświeżeniu oraz żeby goście mogli wyrażać się 

bardziej pochlebnie oraz aby renoma rosła. 

 

Radny Jakub Kulesza na wstępie poprosił o krótkie przedstawienie się nowego Prezesa 

następnie zapytał: 

• Jak Pan ocenia potencjał na bazie innych ośrodków, z którymi miał Pan styczność. Jak 

wypada na tle innych ośrodków w Polsce? 
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• Jakie są perspektywy rozwoju naszego „Olendra”? 

• Skąd u p. Radnej Wioletty Szymańskiej pomysł na rozbudowę bazy hotelowej, a przez 

ostatnie 5 lat nie podniosła tego pod dyskusję oraz p. Radny Bartosz Zawacki czemu 

wcześniej nie zgłaszał uwag dotyczących braku dostosowania „Olendra” do potrzeb 

osób z niepełnosprawnościami? 

• Wyjaśnił, iż szanuje Radnego Bartosza Zawackiego i jego zwracanie uwagi na kwestie 

osób niepełnosprawnych, jednakże miał na myśli w tym punkcie kwestię wyczucia 

czasu. 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  przedstawił się, a 

następnie odpowiedział, iż widzi potencjał, a także perspektywy do rozwoju ze względu 

między innymi na położenie w centralnej Polsce, zielone tereny dookoła, 

 

Radna Beata Szczupłowska zapytała: 

 

• Odnośnie przyszłości fitnessu i zajęć, które realizowane są na terenie Olendra  

•  Czy są jakieś dochody ze strzelnicy, czy ona wchodzi w skład kompleksu, gdyż 

żadnych danych nie ma przedstawionych w informacji? 

•  Czy będą kontynuowane zawody siatkarskie? 

 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż jeśli chodzi o fitness, nie wiadomo skąd pojawiła się informacja w sprawie rezygnacji, gdyż 

informacja miała na celu chwilową przerwę, aby zrobić rozeznanie jak można poprawić ścieżkę 

działania, żeby zajęć było jeszcze więcej. Strzelnica jest wydzierżawiona. Jeśli chodzi o 

Mistrzostwa, były rozmowy aby dalej utrzymywać te zawody, jednakże na wyższym poziomie 

ponieważ aktualnie trybuny były puste. 

 

Radna Izabela Augustyniak przekazała, że na dyżur Klubu Radnych Pomocni z Natury 

przybyli mieszkańcy zaniepokojeni faktem, iż nie będzie karnetów na fitness i poprosili o 

reakcję w tej sprawie.  

Ponadto zwróciła uwagę, iż warto kłaść nacisk na większy marketing.  

Odniosła się również do p. Radnego Jakuba Kuleszy, iż p. Radny Bartosz Zawacki jest osobom 

bardzo zainteresowaną sprawami osób niepełnosprawnych i wszędzie wtrąca kwestie tych osób 

oraz rozważa możliwość pomocy im. 

 

 

Wójt Gminy podziękowała za wyczerpujące informację, które przedstawił Pan Prezes oraz 

zwróciła się do Radnych, aby wszelkie sprawy, które zgłaszają do nich mieszkańcy Radni 

zgłaszali do Pani Wójt. 
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Radna Jadwiga Pawlikowska zapytała: 

• Z jakimi środkami finansowymi obecny Prezes przejął „Olender”? 

• Co skłoniło Pana do przyjęcia funkcji Prezesa w tak małej miejscowości? 

• Czy będzie Pan się włączał w organizację imprez lokalnych? 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż danych finansowych nie może ujawniać.  

Jeśli chodzi o organizację Olender zamierza się angażować i wspierać w ramach różnych 

wydarzeń kulturalnych. Pracę wybrałem ze względu na potencjał jaki widać w ośrodku oraz 

miejscowości. 

 

Radny Michał Dąbrowski  zapytał: 

• Zmian, które zostały wprowadzone między innym w restauracji, dotyczące zamian  

nazw z tradycyjnych historycznych z naszego regionu na olimpijskie 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż w momencie, gdy przyjechał do pracy funkcjonowała jedna nazwa „OLEDNER”.  

Wszystko było pod tą jedną nazwą chociażby Restauracja czy Kawiarnia. Zmiany były 

potrzebne, aby rozwijać dalej promocję i pójść z duchem czasu, dlatego poszliśmy w kierunku 

sportowym, gdyż tutaj nasze możliwości są największe.  

 

 

Radna Alina Sobecka  zapytała odnośnie: 

• Czy bar Mała Olimpijka, który jest czynny do godzinny 17 będzie przynosić 

odpowiednie zyski czy ta godzina nie jest za krótka? 

 

Prezes Centrum Sportu i Rekreacji „Olender” Piotra Ledworuch  udzielił odpowiedzi,  

iż cel tego działania miał na myśli aby od godziny 11 można było zjeść szybki lunch  

lub do 17 późny obiad. Trzeba również zwrócić uwagę na fakt, iż jedzenie jest  

w podgrzewaczach i ono będąc tam dłużej traciłoby swoje walory kulinarne i przypuszczalnie 

trzeba by wtedy wyrzucać. 

 

Sołtys Sołectwa Mała Nieszawka Brygida Czapiewska  zapytała: 

• Jaka będzie realizowana ulga wejściówek dla mieszkańców w ramach korzystania z 

Centrum? Czy jest w planach Karta Mieszkańca ze zniżkami. 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż program który przedstawiła przed wyborami jest jak 

najbardziej aktualny, a zawierał on punkt dotyczący zniżek w postaci Karty Mieszkańca. 

Trwają przygotowania i jest to na etapie prac, jednakże aby poczynić stosowne kroki w 

pierwszej kolejności trzeba zadbać o nasze Centrum Sportu w taki sposób, żeby użytkowanie w 

pełni mogło zadowalać mieszkańców. Jeśli chodzi o temat ulg, to Prezes będzie ustalał 

wszystkie kwestie z Panią Wójt. 
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PRZERWA 

 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej Nieszawce (Druk 

nr 1) 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, położonej w Małej 

Nieszawce 

 

Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu przewodniczącego Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Marcina Słonieckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska  

i  Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, iż komisja negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w stosunku 0 głosów ZA/ 5 głosów PRZECIW/ 0 głosów WSTRZYMUJĄCYCH 

SIĘ. 

 

Pani Wójt zabrała głos w sprawie i przedstawiła wszystkim radnym koncepcji działania w 

ramach nabycia nieruchomości gruntowej, gdyż na terenie działki prywatnej znajduje się 

studzienka kanalizacyjna. Właściciel działki złożył wniosek do Urzędu dotyczący rozwiązania 

sytuacji, aby działka została podzielona oraz podpisano umowę z rzeczoznawcą w celu 

wyceny. Strony zaakceptowały kwotę z operatu szacunkowego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję  

 

Radny Bartosz Zawacki poruszył kwestie: 

• Czy dużo jest  takich elementów infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, która nie jest 

posadowiona na gruntach gminnych, bądź stosunki właścicielskie nie są uregulowane?  

• Czy Gmina podejmowała próbę uregulowania tego stanu poprzez ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego czyli służebności? 

• Kwestia techniczna, aby kwota na jaką wyceniona jest dana nieruchomość była 

zawierana w treści uchwały a nie samego uzasadnienia. 

• Czy w każdym przypadku służebność jest odpłatna czy występuje w formie 

nieodpłatnej? 
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Pani Wójt odpowiedziała p. Radnej Izabeli Augustyniak, iż na tamten moment Komisja nie 

była w posiadaniu chociażby treści porozumienia czy operatu szacunkowego, które nie zostały 

dostarczone. 

 

Pani Wójt udzieliła Radnemu Zawackiemu odpowiedzi, iż na chwilę obecną nie jest w stanie 

powiedzieć ile jest takich sytuacji. Teraz aktualnie jest to działanie na wniosek złożony przez 

mieszkańca. Utrudnienie w realizacji tego zadania wynika z faktu, iż każdorazowo trzeba pytać 

mieszkańca o zgodę na wejście na jego terenie.  

 

Radna Wioletta Szymańska zgłosiła wniosek formalny o zdjęcie punktu 6a z porządku obrad 

 

Radna Sylwia Kieliszek zapytała Przewodniczącego Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Marcina Słonieckiego czy wypowiedź Pani 

Wójt, wpłynęła na Komisję, to znaczy, gdyby komisja miała opiniować projekt uchwały? 

 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska  

i Inwestycji Marcin Słoniecki odpowiedział, iż może się wypowiadać tylko we własnym 

imieniu. Pani Wójt przekazała chronologię zdarzeń i to już wiele wniosło dla całej sprawy. 

Natomiast do części dokumentów nadal wglądu nie miała Komisja. 

 

Radny Jakub Kulesza poruszył kwestie: 

• Wyniku głosowania, gdyż wszyscy byli PRZECIW ponieważ głosowanie odbyło się 

zanim dotarła Pani Wójt i uzupełniła informację, które wynikały z braku części 

dokumentów. Na końcu posiedzenia jednak Pani Wójt objaśniła cały temat 

przedstawiając szczegółowe informacje dotyczące całej sprawy. Dodał również,  

iż w temacie ww. projektu uchwały będzie głosował za przyjęciem, pomimo iż na 

Komisji był PRZECIW. 

 

Radna Izabela Augustyniak poruszyła kwestie: 

•  Charakteru odpłatnego przejęcia nieruchomości w myśl zapisu w procedowanej 

uchwale. Dlaczego wcześniej nie przejmowaliśmy właśnie działek w taki sposób  

w charakterze odpłatny, a tutaj nie ma takiej możliwości? 

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak odpowiedział, iż w obecnej sytuacji mamy odpłatne przejęcie 

nieruchomości. Jest to forma optymalna, aby zapewnić należytą staranność do procedowania 

tego oraz aby przejmować w następnych latach grunty również w takiej formie. 

 

 

 

Radny Michał Dąbrowski poruszył kwestie: 

• Sprawy, którą zna oraz położenia w jakim się znajduje przedmiot sprawy. Uważa, iż 

wniosek p. Radnej Wioletty Szymańskiej jest zasadny i racjonalny aby odłożyć ww. 
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uchwałę, ponownie zwołać Komisję, przedstawić jej wymagane dokumenty i po 

ponownym zaopiniowaniu poddać pod obrady na kolejnej sesji. 

 

Sołtys Sołectwa Cierpice Ryszard Kryszewski zabrał głos: 

 

• Przedstawił swoje obawy względem eskalacji problemu. Wielu mieszkańców posiada 

na swoich działkach studzienki i wprowadzając taką uchwałę możemy spowodować 

lawinę takich wniosków i próśb.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie Wniosek formalny Radnej Wioletty 

Szymańskiej o zdjęcie punktu 6a z porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego Radnej Wioletty Szymańskiej o zdjęcie punktu 6a z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Beata 

Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

PRZECIW (2) 

Jakub Kulesza, Ireneusz Śmiechowski 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Wniosek formalny Radnej 

Wioletty Szymańskiej o zdjęcie punktu 6a z porządku obrad. 

  

 

b) powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce (Druk nr 2) 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat projektu uchwały  

w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce 

 

Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały, jednocześnie przedstawiając proponowany skład  

Rady Społecznej tj. 

• Katarzyna Streich 
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• Agnieszka Gołębiowska 

• Jolanta Kapela 

• Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż jest jedno wolne miejsce dlatego prosi 

radnych o podawanie kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

 

Radna Wioletta Szymańska: 

• Zgłosiła kandydaturę p. Brygidy Czapiewskiej. 

 

Radny Bartosz Zawacki: 

• Zwrócił się do Pani Wójt, aby przedstawiła jaki jest zakres zadań takiej Rady 

Społecznej? 

• Zwrócił się z prośbą o zmianę w przyszłości formy zgłaszania kandydatów, aby 

dokonywane one były wcześniej, tak aby Radni oraz słuchacze mieli możliwość 

zapoznania się z osobami, które zostaną zgłoszone. 

 

Wójt Gminy przedstawiła jakie zadania realizuje Rada Społeczna GOZ oraz jaka liczba osób 

może wchodzić w jej skład. Następnie opowiedziała o kandydatce Jolancie Kapeli, którą 

zgłosiła jako jednego z członków RS GOZ. Zaznaczając, iż obecność w takiej Radzie jest 

nieodpłatna. 

 

Radny Marcin Zaworski: 

• Dziękuje za zaufanie, ale niestety nie zgadza się na kandydowanie do RS GOZ. 

• Zgłosił kandydaturę radnej Beaty Szczupłowskiej. 

 

 

Radny Michał Dąbrowski: 

• Zgłosił kandydaturę p. Radnego Bartosza Zawackiego. 

• Poinformował, iż RS GOZ w Wielkiej  Nieszawce nie może wynosić 15 osób jak 

powiedziała Pani Wójt tylko wynosi to 5 osób. Ponadto poparł informację faktem, iż 

taki jest zapis w statucie RS GOZ. 

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż według ustawy liczba ta wynosi 15 osób 

tak jak powiedziała Pani Wójt. Następnie zgodził się z p. Radnym Michałem Dąbrowskim 

tłumacząc, iż analizował tylko zapisy ustawy nie posiadając informacji, iż jest statut z takimi 

zapisami. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał kolejno p. Brygidę Czapiewską, Bartosza Zawackiego, 

Beatę Szczupłowską czy wyrażają zgodę.  

 

Pani Jolanta Kapela wyraziła zgodę wcześniej. 

 

Każdy ze zgłoszonych wyraził zgodę na kandydowanie na członka Rady Społecznej GOZ. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał każdą kandydaturę kolejno według zgłoszeń. 

 

Głosowania odbyły się w formie ręcznej: 

 

Kandydatura Jolanty Kapeli – 13 głosów ZA/ 0 głosów PRZECIW/ 2 głosy 

WSTRZYMUJĄCE SIĘ 

 

Kandydatura Brygidy Czapiewskiej – 9 głosów ZA/ 0 głosów PRZECIW/ 6 głosów 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ 

 

Kandydatura Bartosza Zawackiego – 13 głosów ZA/ 0 głosów PRZECIW/ 2 głosy 

WSTRZYMUJĄCE SIĘ 

 

Kandydatura Beaty Szczupłowskiej – 7 głosów ZA/ 0 głosów PRZECIW/ 8 głosów 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Bartosz Zawacki 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie 

powołania Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wielkiej Nieszawce. 

 

c) zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. (Druk nr 3) 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż jest jedno wolne miejsce dlatego prosi 

radnych o podawanie kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Radna Jadwiga Pawlikowska: 

• Zgłosiła kandydaturę Radnej Wioletty Szymańskiej 

 

Radna Sylwia Kieliszek: 

• Zgłosiła kandydaturę Radnego Jakuba Kuleszy 

 

Radny Michał Dąbrowski: 

• Zapytał o formę uchwały dlaczego jest to jako zmiana poprzedniej uchwały a nie w 

postacie powołania nowego składu Komisji 

 

Pan Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż tak została sformułowana i 

zaproponowana przez projektodawcę w formie przejrzystej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał każdą kandydaturę kolejno według zgłoszeń. 

 

Głosowania odbyły się w formie ręcznej: 

 

Kandydatura Wioletty Szymańskiej  – 7 głosów ZA/ 5 głosów PRZECIW/ 3 głosy 

WSTRZYMUJĄCE SIĘ 

 

Kandydatura Jakuba Kuleszy – 8 głosów ZA/ 3 głosy PRZECIW/ 4 głosy 

WSTRZYMUJĄCE SIĘ 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Beata Szczupłowska, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Marcin Zaworski 

PRZECIW (3) 

Jadwiga Pawlikowska, Marcin Sobiech, Bartosz Zawacki 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie zmiany 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

d) zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż jest jedno wolne miejsce dlatego prosi 

radnych o podawanie kandydatur. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radny Bartosz Zawacki: 

• Zgłosił kandydaturę Radnego Michała Dąbrowskiego 

 

Radna Alina Sobecka : 

• Zgłosiła kandydaturę Radnej Wioletty Szymańskiej 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy p. Radny Michał Dąbrowski wyraża zgodę na 

kandydowanie na członka Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Radny Michał Dąbrowski wyraził zgodę 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy p. Radna Wioletta Szymańska wyraża zgodę na 

kandydowanie na członka Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Radna Wioletta Szymańska nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

 



str. 18 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał kandydaturę Radnego Michała Dąbrowskiego pod 

głosowanie. 

 

Głosowania odbyły się w formie ręcznej: 

 

Kandydatura Michała Dąbrowskiego– 13 głosów ZA/ 0 głosów PRZECIW/ 2 głosy 

WSTRZYMUJĄCE SIĘ 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, 

Marcin Zaworski 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy przyjęła Uchwałę w sprawie zmiany 

składu Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

e) zmiany uchwały budżetowej Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Wielka Nieszawka na rok 2024 Druk nr 4) 

 

Wójt Gminy poprosiła o przedstawienie projektu uchwały przez Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Monika Szczerkowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Beatę Szczupłowską. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

 

Radna Wioletta Szymańska:  

• Czy najpierw nie powinien być projekt uchwały w sprawie wsparcia finansowego  

a następnie zmiany budżetowe? 

• Czy 30 tysięcy złotych to jest wszystko co chcemy przekazać? 

 

Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż według ustawy o finansach publicznych 

wystarczające jest, podejmowanie uchwał na tej samej sesji, żeby był wiążące. 

 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż jest to kwota którą udało się na szybko wygospodarować  

z budżetu. Pozbierane zostały środki z innych paragrafów, a nie wzięte z nadwyżki budżetowej, 

ponadto na terenie naszego powiatu Stowarzyszenia mają największe możliwości w zakresie 

przekazywania pomocy osobom, które ucierpiały w związku z powodzią. Urząd może jedynie 

w postaci dotacji celowej przekazywać środki. 

 

 

Radna Izabela Augustyniak:  

Chciałabym poruszyć temat ulicy Rzemieślniczej. Na ten cel były zarezerwowane środki w 

budżecie, które teraz, jak wynika z otrzymanych informacji, zostały przeniesione na bieżące 

utrzymanie dróg. Rozumiem, że bieżące usterki i naprawy są ważne, jednak priorytetem 

powinna być również realizacja planowanych inwestycji, takich jak modernizacja ulicy 

Rzemieślniczej. Dlatego pewnym jest, że w tym roku nie doczekamy się remontu tego odcinka. 

Owszem, słyszałam również o złożonym wniosku o dotację z Funduszu Dróg Samorządowych, 

co jest krokiem w dobrym kierunku, jednak chcę zwrócić uwagę na kilka istotnych kwestii. 

Po pierwsze, mieszkańcy okolicznych terenów od dawna czekają na modernizację tej drogi. 

Przesunięcie środków zarezerwowanych na ten cel może powodować ich frustrację i 

zrozumiałe rozczarowanie, zwłaszcza jeśli prace są odkładane po raz kolejny. Chcę tu zwrócić 

uwagę, że takie decyzje muszą być podejmowane transparentnie i z odpowiednią komunikacją 

skierowaną do mieszkańców. Muszą oni wiedzieć, na jakim etapie jest inwestycja i dlaczego 

jest opóźniana. 

Po drugie, choć uzupełnianie bieżących usterek na innych drogach jest ważne, należy pamiętać 

o strategicznych inwestycjach, które są planowane od dłuższego czasu. Złożenie wniosku o 

dotację z Funduszu Dróg Samorządowych to oczywiście dobra wiadomość, ale musimy mieć 

pewność, że w przypadku braku tej dotacji, inwestycja na ulicy Rzemieślniczej nie zostanie 

znowu przesunięta na kolejny rok. 

 

Czy mamy plan awaryjny w przypadku, gdy nie otrzymamy tych środków? 

Kiedy odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul .Rzemieślniczej oraz ilu było tych 

mieszkańców? 
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Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż przeniesienie 379 tysięcy z inwestycji przebudowy  

ul. Rzemieślniczej wzdłuż torów wraz z budową oświetlenia. Na ten moment mogę bazować 

tylko na projektach, które zostały zostawione. Pojawił się Fundusz Dróg Samorządowych  

i z projektów, które były tam w przygotowaniu był również projekt ul. Rzemieślniczej.  

Po przeanalizowaniu wszystkich projektów i policzeniu punktów jakie możemy otrzymać,  

aby dofinansowanie było dla nas jak najbardziej realne czyli do otrzymania środków na 

budowę ulic, które kwalifikowały się na takie dofinansowanie była ul. Rzemieślnicza w 

związku z tym, iż są dodatkowe punkty z racji tego, że łączy się z ulicą wojewódzką, drugą 

taką ulicą była ul. Sowia. Prośbą było to,  aby do dofinansowań przedstawić te ulice, które są 

najdroższe do wykonania celem pozyskania jak największej ilości środków. Po rozmowach z 

pracownikami, zaproszeni zostali mieszkańcy ul. Rzemieślniczej, podczas której przedstawiła 

im zarys całej sytuacji oraz planów, które dotyczą tej drogi. 

W sierpniu odbyło się spotkanie z mieszkańcami, były 3 osoby jako tzw. Przedstawiciele tych 

mieszkańców. 

 

Radny Bartosz Zawacki:  

• Pani Wójt powiedziała że priorytetem jest ustalenie wartości danej inwestycji. Czy 

brane pod uwagę są inwestycje na danej drodze takie jak wodno-kanalizacyjne lub inne 

infrastruktury techniczne, które podczas realizacji inwestycji należałoby przeprowadzić 

po realizacji tych inwestycji. Czy są pod uwagę brane plany długofalowe? 

• Przy przystępowaniu do realizacji zadania, jeśli jest zrobiony projekt, prośba o 

weryfikację o budowę chodnika, ścieżki lub pieszo-chodnika? 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, uściślając, iż dotyczy to fragmentu ul. Rzemieślniczej 

wzdłuż torów a nie o całej długości drogi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Wielka Nieszawka na rok 2024 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka Nieszawka na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 
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Sobiech, Beata Szczupłowska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, Marcin Zaworski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Wioletta Szymańska 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy głosami 14 głosów ZA, 1 

wstrzymuję się - przyjęła Uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wielka 

Nieszawka na rok 2024. 

 

f) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z 

przeznaczeniem na usuwanie klęski żywiołowej powodzi 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Wójt o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z 

przeznaczeniem na usuwanie klęski żywiołowej powodzi 

 

Wójt Gminy przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

 

Radny Bartosz Zawacki:  

• Czy Pani Wójt może przedstawić jakieś kluczowe zagadnienia względem umowy jaka 

zostanie zawarta z Gminą Kłodzko w związku z podjęciem uchwały o przeznaczeniu 

dotacji. 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż nie została jeszcze przygotowana umowa dotacyjna. 

 

Mecenas Piotr Wasiak udzielił odpowiedzi, iż Urząd przygotuje umowę, która będzie 

zawierać wszystkie kluczowe części, które wymagane są przepisami w zakresie jej kształtu. 

Ustalenia będą prowadzone z tamtym samorządem, aby wszystko zostało zawarte zgodnie z 

prawem. 

 

 

Sołtys Sołectwa Cierpice Ryszard Kryszewski:  

• Prośba zwiększenie kwoty i przekazanie 50 tysięcy złotych dla Gminy Kłodzko. 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedzi, iż kwota wynika z faktu tylko takiej możliwości 

wygospodarowania środków z budżetu gminy w tak krótkim czasie jaki był dostępny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z przeznaczeniem na 

usuwanie klęski żywiołowej powodzi. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z przeznaczeniem 

na usuwanie klęski żywiołowej powodzi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Izabela Augustyniak, Michał Dąbrowski, Marlena Gołost, Sylwia Kieliszek, Dorota 

Krychowiak, Jakub Kulesza, Jadwiga Pawlikowska, Marcin Słoniecki, Alina Sobecka, Marcin 

Sobiech, Beata Szczupłowska, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Bartosz Zawacki, 

Marcin Zaworski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Kłodzko z przeznaczeniem 

na usuwanie klęski żywiołowej powodzi. 

 

 

7. PRZERWA 

 

8. Informacja z działalności Komisji między sesjami 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia 

informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i  Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja nie spotykała się między sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Beata Szczupłowska – poinformowała, że Komisja 

spotkała się 24 września 2024 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Marlena Gołost – poinformowała, że 

Komisja nie spotykała się między sesjami. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Sylwia Kieliszek – poinformowała, że 

Komisja nie spotykała się między sesjami. 
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Przewodniczący Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Marcin Słoniecki – poinformował, że Komisja spotkała się 25 września 2024 

roku w celu opiniowania materiałów na dzisiejszą sesję oraz zapoznania się ze stanem 

inwestycji w I półroczu. 

 

9. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z realizacji podjętych uchwał z sesji 

nr IV oraz V, które odbyły się kolejno 25 czerwca 2024 roku oraz 9 lipca 2024 roku. 

 

Głos zabrała Wójt Gminy w sprawie realizacji kilku uchwał, które zostały podjęte na 

poprzednich sesjach. 

 

10.  Zapytania i wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zapytał kto z Pań i Panów radnych 

chciałby zabrać głos 

 

Radny Michał Dąbrowski zabrał głos w punkcie poruszając kwestię: 

• Naszej ochrony powodziowej, dotyczy to realizacji zadań spółki wodnej w sprawie 

wykaszania wału oraz kanałów. 

• Jaki mam plan lub scenariusze w razie tego typu zagrożeń? 

• Przejście dla pieszych, które miało się pojawić, a się nie pojawiło przy cmentarzu w 

Cierpicach w ramach ciągu chodnika niedawno wybudowanego? Kiedy będzie to 

przejście żeby mieszkańcy mogli bezpiecznie je użytkować? 

• Ciąg pieszo-rowerowy w Cierpicach od ul. Kolejowej a kończy się przy płocie Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego i tam na odcinku nie ma tego ciągu ze 

względu na przewężenie. Znaki wskazują, iż dozwolona jest tam prędkość powyżej 50 

km/h, prośba o zwrócenie na to uwagi. 

• Harmonogram sprzątania Gminy, miał się pojawić ale do dnia dzisiejszego nigdzie on 

nie występuje. 

• Program Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, był ogłoszony konkurs. 

Rozstrzygnięcie miało nastąpić do 6 września 2024 r., do dziś brak żadnej informacji na 

ten temat. 

• Wójt Gminy wspominała, iż jest umówiona z ZDW na wizję lokalną na ścieżce 

rowerowej w sprawie uzupełnienia ewentualnych braków i oznakowania poziomego. 

Czy do tej wizji doszło? Jaki jest jej efekt? 

• Braku odpowiedzi na maile wysłane do dyrektora GOKiS odnośnie funkcjonowania 

boiska Orlik, godziny otwarcia nie spełniają potrzeb młodzieży i zmuszeni są do 

poszukiwania innych miejsc.  

Czy adres email jest prawidłowy i dlaczego brak było odpowiedzi? 

• Problem ze stroną Facebook GOKiSu, gdyż na dany moment występują dwie. Strona 

www przekierowuje do starej na której nic nie jest publikowane od dłuższego czasu, 

natomiast w przestrzeni publicznej pojawiła się nowa strona tzw. Aktualna. 
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• Wysłany został mail do Inspektora Danych Osobowych w sprawie naruszenia 

związanego z publikacją petycji wraz z załącznikiem, który zawierał dane osobowe 

osób fizycznych 

• Prośba o utworzenie regulaminu dotyczącego prowadzenia stron www. oraz Facebook, 

aby uniknąć sytuacji kiedy odejdzie jakiś pracownik i nie będzie dostępu do owej 

sytuacji. 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, w sprawie ochrony przeciwpowodziowej, naszemu rejonowi nie 

zagraża powódź. Pracownik obrony cywilnej na bieżąco monitoruje sytuację  

i jest w stałym kontakcie z innymi instytucjami w razie potrzeby oraz aby działać prewencyjnie 

gdyby zaszła taka potrzeba. Zostały wysłane pisma do Wód Polskich z prośbą o zadbanie  

o Wał Przeciwpowodziowy, drugie dotyczyło przeglądu Wału celem zaznajomienia się  

z jego stanem faktycznym. Przejście dla pieszych nie zostało dopilnowane pomimo, iż 

wykonawca miał obowiązek to wykonać. Z Funduszu Sołeckiego w Cierpicach na ostatnim 

zebraniu został zgłoszony wniosek, aby dołożyć pieniądze i wykonać takie przejście dla 

pieszych. Mamy złożone wnioski o wykonanie ścieżek rowerowych finansowane z Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Torunia do końca Sierpnia 2025 roku należy przedłożyć celem 

uzyskania tego dofinansowania. Harmonogram Sprzątania Gminy jeszcze nie powstał. Gmina 

sprzątana jest systematycznie i z racji na niektóre zaniedbania tj. braku wysyłania pracowników 

na urlopy. Na przyszły rok dołożymy wszelkich starań, aby taki harmonogram powstał i 

funkcjonował do końca kadencji. Odnośnie maila (zgłoszenia) nie dotarła taka informacja, 

jednakże zajmę się całą sprawą. W sprawie Facebook-a GOKiS jest nowy Dyrektor, któremu 

systematycznie przekazywane są sprawy, a ponadto sam Dyrektor musi się wdrożyć z 

pewnością sprawa będzie rozwiązana. Jeśli chodzi o publikowane dane w petycji, nie trafiła 

taka informacja do Pani Wójt, jednakże sprawa zostanie zbadana. 

 

 

Radna Dorota Krychowiak zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Prośba mieszkanki ul. Leśnej, od tej ulicy jest odgałęzienie na którym znajduje się kilka 

domostw. Osoby zamieszkujące te domy apelują o postawienie chociaż jednej lampy 

ponieważ aktualnie po zmroku nic nie dostarcza w tamte rejony światła. 

• Przedłużenie ul. Topolowej, mieszkańcy pytają ile firm wystąpiło do przetargu na ten 

remont i kiedy można spodziewać się rozpoczęcia prac? 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, iż jeśli chodzi o ul. Topolową, przetarg został ogłoszony i 

rozstrzygnięty. Została wybrana najkorzystniejsza oferta na kwotę 480 316,01 zł w to również 

wchodzi nadzór inwestorski 20 000,00 zł oraz około 15 000,00 zł szacunkowa wartość 

pozostałych kosztów, które zapewne wyjdą w trakcie prac.  

 

Radny Michał Dąbrowski odniósł się do słów Radnej Doroty Krychowiak, iż na ostatnim 

zebraniu wiejskim, zebranie podjęło uchwałę o skierowanie wniosku do Pani Wójt o 
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wprowadzenie do zadań  na 2025 rok w budżecie gminy, między innym wcześniej 

wspomnianego oświetlenia, które chcieliby mieszkańcy. 

 

Radny Bartosz Zawacki zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Podziękował byłej Radnej Pani Marcie Gałce w imiennie klubu „Pomocni z Natury”, za 

współpracę pomimo tak krótkiego okresu działania oraz powitał nową Radną Wiolettę 

Szymańską 

• Transport osób niepełnosprawnych, złożone zostało zapytanie do Pani Wójt za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy. W odpowiedzi została zawarta teza 

odnośnie transportu do Torunia. Na terenie Gminy jest kilka osób zainteresowanych 

transportem do miejscowości oddalonych od Torunia, jednakże do tej pory nie zostało 

zawarte stanowisko w tej sprawie przez Urząd. Nadal transport nie jest zapewniony a 

jest 25 września. Brak jakiejkolwiek odpowiedzi jest zdecydowanie gorszy, aniżeli jej 

udzielenie lub zwlekanie z tym.  

• Na Komisji w Sierpniu złożyłem zapytanie dotyczące możliwości organizacji zajęć w 

GOKiS dla osób niepełnosprawnych. Niestety GOKiS aktualnie nie posiada takich 

zajęć w swojej ofercie, opublikowany został niedawno nowy grafik, jednakże brak w 

nim jakichkolwiek zajęć dla osób niepełnosprawnych. 

• Na stronie Olendra, Gminy Wielka Nieszawka oraz GOKiS nie odnalazłem standardów 

ochrony małoletnich, taki przepis wchodził w życie 15 sierpnia 2024 roku i jest to 

obowiązek organizatora, który organizuje takie zajęcia. Jest to poważne zaniedbanie, 

które może nieść za sobą konsekwencje dlatego też należy zadbać o jak najszybsze 

zweryfikowanie i wprowadzenie tych standardów. 

• Kuchnia w GOKiS, na spotkaniu wiejskim wyszła znowu sprawa kuchni, która nadal 

nie działa. Trzeba zweryfikować w sposób niezależny czy to działa czy nie. KGW 

twierdzą, iż nie jest ona użytkowa, wyrzuca korki i nie da się z tego korzystać. Należy 

zbadać temat i albo przy użyciu własnych środków albo osób z zewnątrz rozwiązać 

problem. 

• Ul. Wiślana, boryka się z poważnym problemem jakim jest dojazd.  

Czy Gmina przewiduje możliwość utwardzenia tłuczniem lub gruzem, żeby mieszkańcy 

mieli jakąkolwiek szansę dojazdu do własnych posesji.  

• Odpowiedź na pismo mieszkańców ul. Olszynowej dotyczącego przejęcia drogi będącej 

współwłasnością mieszkańców a chcieliby przekazać na rzecz gminy. 

• Aktualizacja strony BIP, brak Zarządzenia Wójta opublikowanego w sprawie powołania 

Zastępcy Wójta Gminy Wielka Nieszawka 

• Mail Urzędu Gminy do wiadomości Pani Wójt w sprawie zorganizowania kolonii dla 

dzieci z terenów ogarniętych powodziom. Byłaby to forma terapii i idealny sposób na 

odreagowanie traumy, którą przeżyli. 

• Sytuacja kryzysowa, czy my mamy formalną procedurę zarządzania kryzysem? 
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• Osoba, która złożyła wniosek o transport osoby niepełnosprawnej poinformowała 

radnego, iż nadal wszystko jest procedowane i już trochę to trwa gdyż wniosek był 

składany 13 sierpnia. 

• Prośba do Komisji Statutowo-Regulaminowej w sprawie przyjrzenia się Regulaminowi 

Rady Gminy, ponieważ w mojej ocenie wymaga on poprawy. 

• Pytanie dotyczące procedury w przypadku wystąpienia stanów kryzysowych. Czy taka 

procedura jest? Czy jeśli jest czy Radni mogą mieć do niej dostęp? 

• Rozmowy z MZK, Pani Wójt miała zorganizować posiedzenie w sprawie transportu na 

terenie Gminy. 

• Pani Wójt z imienia powiedziała jaki pracownik znajduje się na określonej kategorii 

nieobecności. Nie powinno się takich rzeczy robić, dlatego apel o ważenie na słowa. 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, jeśli chodzi o dowóz dzieci do szkoły która spełnia warunki. 

Spotkała się z rodzicami dzieci, którzy wystąpili z takim wnioskiem i ustalone są pewne 

procedury, które muszą zostać zachowane. W sprawie zajęć w GOKiS, nie wymagajmy 

wszystkiego od razu. Urząd jest na etapie porządkowania spraw, które pozostały i z którymi 

trzeba się zmierzyć. Standard ochrony małoletnich będzie trzeba wprowadzić tak jak to prawo 

mówi, a działania względem wprowadzania procedur będzie trzeba usystematyzować. Gminny 

Ośrodek Kultury został odebrany i wiadome są zastrzeżenia, które zgłaszane są przez 

mieszkańców. Utwardzenie ul. Wiślanej, problem jest zgłoszony i potrzeba na jesień 

sprawdzić, które drogi najbardziej wymagają utwardzenia i w tej kolejność będą odbywać się 

działania. Przejęcia nieruchomości gruntowej ul. Olszynowej, odpowiedź pójdzie jak zostaną 

zweryfikowane procedury. Powołanie Zastępcy wynikało z zaleceń pokontrolnych Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. Zastępca Wójta przedstawiła się i opowiedziała, krótko o sobie. W 

sprawie maila dotyczącego kolonii, nie możemy działać w sposób chaotyczny, decyzja 

musiałaby zostać podjęta po zastanowieniu się oraz odpowiednim przeanalizowaniu. Ponadto 

warto zaznaczyć, iż największą moc sprawczą mają Stowarzyszenia, gdyż Urzędy są objęte 

szeregami procedur podczas, gdy właśnie inne podmioty posiadają większe możliwości w 

działaniu na rzecz powodzian. Procedury bezpieczeństwa zapewniane są, niestety biorąc pod 

uwagę ogrom dokumentów jaki jest w Urzędzie. Jest nadzór nad pracami pracowników, którzy 

prowadzą sprawy związane z transportem niepełnosprawnych osób. 

 

 

Radna Izabela Augustyniak zabrała głos w punkcie poruszając kwestie: 

 

• „Chciałabym zwrócić uwagę na bardzo ważną sprawę, która dotyczy trwającej 

inwestycji związanej z budową drogi ekspresowej S10 w naszej okolicy. W ubiegłym 

tygodniu, tj. 18 września 2024 r., kiedy przejeżdżałam ulicą Bydgoską, zauważyłam 

geodetów pracujących na tym terenie. Po rozmowie z nimi dowiedziałam się, że 

planowane są wywłaszczenia części nieruchomości wzdłuż tej drogi. 
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To niezwykle niepokojąca informacja, zwłaszcza że mieszkańcy nie zostali 

poinformowani o tych planach. Uważam, że istotne jest, abyśmy jako społeczność mieli 

pełen dostęp do informacji na temat tej inwestycji oraz aby władze gminy podjęły 

szeroko zakrojone działania informacyjne w tej sprawie. 

 

Co niepokojące, zarówno my, mieszkańcy, jak i Urząd Gminy, nie zostaliśmy formalnie 

poinformowani o tych działaniach. Brak transparentności w tym procesie budzi 

ogromne zaniepokojenie i rodzi pytania o przyszłość naszych działek oraz 

bezpieczeństwo naszych domów. 

Mieszkańcy czują się zagrożeni i zdezorientowani, gdyż nikt nie prowadził z nimi 

konsultacji ani nie wyjaśnił, jakie będą konsekwencje tych działań. 

 

Jako radna, czuję się w obowiązku reprezentować głos naszej społeczności i domagać 

się jasnych informacji na temat planowanej inwestycji oraz działań, które mogą 

wpłynąć na życie mieszkańców. Konieczne jest uzyskanie wyjaśnień dotyczących tej 

sytuacji. Wszyscy zasługujemy na to, aby być informowani o planach dotyczących 

naszych nieruchomości i społeczności oraz aby obywatele, a konkretnie mieszkańcy 

Małej Nieszawki mogli mieć możliwość wyrażenia swoich obaw i opinii przed 

podjęciem jakichkolwiek decyzji dotyczących tej inwestycji. Obecny sposób działania 

w tej sprawie uważam za niedopuszczalny - haniebny. Obywatele czują się bezbronni 

wobec instytucji państwowych, co prowadzi do utraty zaufania do systemu. Taki stan 

rzeczy jest niezwykle niepokojący i wymaga pilnej interwencji oraz zmiany w 

podejściu do komunikacji z mieszkańcami i traktowania ich interesów. 

 

Pani Wójt, 

 

Chciałabym prosić o informację na temat działań podjętych w sprawie inwestycji 

związanej z przebudową ulicy Bydgoskiej od momentu mojej interwencji w ubiegłym 

tygodniu. Z tego, co wiem, Urząd Gminy wystosował list w tej sprawie. Będę 

wdzięczna za wszelkie szczegóły.” 

 

• „Chciałabym poruszyć istotną kwestię, która dotyczy warunków lokalowych w Szkole 

w Małej Nieszawce, a którą przedstawiła w swoim piśmie do Pani Wójt Pani Dyrektor 

Teresa Juda. Otrzymaliśmy to pismo do wiadomości 

8.08.2024 r.  i, moim zdaniem, nie możemy przejść obok tej sprawy obojętnie. 

 

Zgłaszane przez Panią Dyrektor problemy dotyczące warunków, w jakich uczą się 

nasze dzieci, są nie tylko ważne, ale i pilne. Mówimy tutaj o komforcie i 

bezpieczeństwie uczniów, którzy spędzają w szkole większą część swojego dnia. Dobre 

warunki lokalowe mają bezpośredni wpływ na efektywność nauczania, zdrowie i 

samopoczucie dzieci, a także na codzienną pracę nauczycieli i całej społeczności 

szkolnej. 
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W liście mowa jest o przeludnionych salach, braku odpowiednich pomieszczeń, zbyt 

małej przestrzeni do realizacji zajęć dydaktycznych czy problemach technicznych z 

infrastrukturą. Są to kwestie, które, jeśli nie zostaną rozwiązane, mogą pogorszyć 

jakość edukacji oraz wpłynąć na negatywne odczucia zarówno uczniów, jak i ich 

rodziców wobec placówki. 

 

Chciałabym zapytać, jakie działania zamierza podjąć Pani Wójt w celu poprawy tych 

warunków? Czy są już opracowane plany remontów, rozbudowy szkoły lub 

jakiekolwiek inne rozwiązania, które pomogą poprawić sytuację? 

 

Zdajemy sobie sprawę, że modernizacja infrastruktury oświatowej to wyzwanie 

finansowe i organizacyjne, jednak dobro naszych dzieci powinno być priorytetem. W 

związku z tym proszę, abyśmy jak najszybciej zajęli się tą sprawą i wspólnie 

wypracowali rozwiązania, które pozwolą na poprawę sytuacji lokalowej w szkole. 

 

Dziękuję” 

 

• „Chciałabym dziś poruszyć temat funkcjonowania Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu, 

a konkretnie terminów publikacji oferty zajęć, który wzbudza pewne obawy wśród 

mieszkańców. Jako radna, jestem zobowiązana przekazać głosy, które docierają do 

mnie od mieszkańców naszej gminy. Chodzi tu o to, że oferta GOKiS jest publikowana 

zbyt późno, co powoduje pewne problemy, zwłaszcza dla rodziców planujących zajęcia 

dodatkowe dla swoich dzieci. 

 

Rodzice, z którymi rozmawiałam, podkreślają, że już w połowie sierpnia podejmują 

decyzje o zapisach na różnorodne zajęcia – sportowe, artystyczne, edukacyjne. 

Tymczasem oferta naszego GOKiS pojawia się zbyt późno, co sprawia, że rodziny, 

które być może byłyby zainteresowane naszymi zajęciami, zmuszone są do wyboru 

innych opcji. To niestety może prowadzić do mniejszej frekwencji na zajęciach 

organizowanych przez GOKiS. W naszym interesie jest, żeby dzieci korzystały z tego, 

co proponuje przede wszystkim nasza gmina. 

 

Chciałabym podkreślić, że nie jest to krytyka złośliwa, ale konstruktywna uwaga, która 

może pomóc poprawić komunikację i jakość oferty naszej gminnej instytucji kultury. 

Mieszkańcy chcą korzystać z zajęć oferowanych przez GOKiS, ale muszą mieć 

możliwość wcześniejszego zapoznania się z propozycjami, by móc je uwzględnić w 

swoich planach. 

 

Proszę rozważyć możliwość wcześniejszej publikacji oferty, najlepiej już w lipcu lub na 

początku sierpnia, aby mieszkańcy mieli czas na podjęcie decyzji i mogli w pełni 

korzystać z oferty GOKiS. Można też rozważyć wprowadzenie stałego harmonogramu 
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publikacji oferty na cały rok – to zwiększyłoby przewidywalność i ułatwiło planowanie. 

 

Zachęcam również do tego, aby traktować takie uwagi mieszkańców jako szansę na 

dialog i poprawę. Pan Waldemar Serocki, pełniący obowiązki dyrektora z pewnością 

chce jak najlepiej działać na rzecz lokalnej społeczności, i jestem przekonana, że 

otwarta współpraca z mieszkańcami przyniesie korzyści zarówno dla GOKiS, jak i dla 

całej naszej gminy. 

Dlatego proszę, nie traktujmy uwag mieszkańców jako ataków – są one wyrazem troski 

o to, aby instytucja, z której wszyscy jesteśmy dumni, działała jeszcze lepiej. 

 

Chciałabym wiedzieć, na jakim etapie są te plany i czy możemy spodziewać się, że 

zajęcia weekendowe zostaną wprowadzone? Jeśli nie, co jest przyczyną tego opóźnienia 

lub zmiany planów? 

 

Dziękuję za uwagę.” 

 

Wójt Gminy odpowiedziała, iż zostało wysłane pismo 19 września, w którym prosimy o jak 

najbardziej szczegółowe informacje w sprawie całego projektu. Dotyczy to między innymi 

map, studium, warunków technicznych, planów umiejscowienia ekranów dźwiękochłonnych. 

W sprawie szkoły, problem jest doskonale znany. Odbyło się spotkanie z Paniami 

Dyrektorkami. Poproszone zostały o przygotowanie protokołu, który zawierać będzie potrzeby 

szkoły. Temat jest znany i niemożliwe jest do rozwiązanie całego problemu w przeciągu kilku 

miesięcy lub pół roku.  

 

Radna Beata Szczupłowska zabrała głos w punkcie poruszając kwestie obecności p.o 

Dyrektora GOKiS, aby został zaproszony na sesję i opowiedział o planach jakie ma wobec 

działania. 

Wójt Gminy poprosiła, aby nie podważać decyzji podjętych przez władze Gminy.  

Dyrektor został powołany zgodnie z prawem bez robienia konkursu. Jest pełniącym obowiązki 

i wszystko jest na etapie tworzenia koncepcji oraz planowania. 

 

 

Radna Wioletta Szymańska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Wysypania tłuczniem, aż do Dybowa w stronę wału dla poprawy komfortu 

mieszkańców. 

• Jaką funkcję pełni Pan Maciej Borowy? 

• Jak wygląda procedura w przypadku zagrożenia powodziom? 

• Czy dokumentacja na ul. Sowią oraz ul. Jastrzębią została wykonana? 

• Co z Ośrodkiem Zdrowia, kiedy realnie zacznie działać? 
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Wójt Gminy utwardzenie ul. Wiślanej będzie zakupionym gruzem i będą ustalać to 

odpowiedni pracownicy.  

Pan Maciej Borowy pełni aktualnie funkcję Zastępstwa za Sekretarza Gminy.  

Na ul. Sowią złożyliśmy wniosek o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych.  

W sprawie Ośrodka Zdrowia budynek jest odebrany i została podana do wiadomości. Budynek 

zostanie poddany do użytku na przełomie październik/listopad. Procedura została uruchomiona, 

w pierwszej kolejności zostanie przeniesione wszystko z dotychczasowego Ośrodka Zdrowia. 

Trwają starania o jak największą liczbę lekarzy oraz aby wszystkie procedury zostały 

zachowane. 

 

 

Radna  Jadwiga Pawlikowska zabrała głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Czy Pani Wójt będzie obecna na spotkaniu w Brzozie? 

• Co z działką przeznaczoną na świetlicę? Można na działce zrobić wiele rzeczy, między 

innymi rekreacyjnymi.  

• Czy Gmina prowadzi rozmowy z firmą GAZ SYSTEM, gdyż prace mają być 

realizowane na terenie Brzozy? 

• Prośba o podział kwot i prac w związku z naprawami dróg oraz ustalenie jaka ilość i za 

jaką kwotę zostanie przydzielona, żeby mieszkańcy mieli taką wiedzę. 

• Czy została podpisana umowa na usługi w Brzozie na koszenie oraz utrzymanie 

terenów zimą. 

 

Wójt Gminy  poinformowała iż odnośnie działki, wszystko zależne jest od tego jakie 

mieszkańcy mają pomysły do zadań na Fundusz Sołecki. Pracownicy powinny być 

zorientowani o wszelkich działania na terenie naszej Gminy. Materiał do prac budowlanych na 

pewno zostanie podzielony zgodnie z finansami. Odpowiednia ilość materiału za daną kwotę 

będzie rozdysponowana dla terenu BRZOZY. Umowa jest w trakcie realizacji, aktualnie ciężko 

stwierdzić czy dana osoba podpisała czy jest w trakcie podpisania.  

 

 

Radny Marcin Zaworski zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Ul. Krótka, mieszkańcy twierdzą, że została tam dokonana inwestycja tj. położona 

kostka, jednakże nie do końca gdyż tam brak możliwości dojazdu do posesji w celu 

odbioru odpadów i mieszkańcy muszą przenosić kosze bliżej. 
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• Do kogo należą przystanki na terenie Gminy? Niektóre są zniszczone i wymagają 

naprawy. 

• Czy istnieje możliwość utworzenia przystanku przy Ośrodku Zdrowia, Skrzyżowanie 

ul. Ogrodowej i ul. Toruńskiej lub dyskontu Biedronka? 

• Czy bilansują się koszty i przychody z wywozu śmieci? 

 

Skarbnik Monika Szczerkowska  poinformowała, iż koszty i przychody nie bilansują się. 

 

Wójt Gminy  poinformowała iż ul. Krótka była zrealizowana w związku z posiadanym PFU  

oraz w ramach przetargu, który został wyłoniony w formie złożenia ofert i wyboru 

najkorzystniejszej. Całą procedurę odczytała jak wyglądało to krok po kroku. Zostało złożone 

pismo o postawienie przystanku przy Biedronce. Trzeba odpowiednio przygotować przetarg i 

usiąść do rozmów w sprawie wywozu śmieci z terenu Gminy. 

 

Radny Marcin Słoniecki zabrał głos w punkcie poruszając, następujące kwestie: 

 

• Strona Facebook GOKiS, jest ważnym narzędziem komunikacji ponieważ aktualnie 

wiele osób korzysta z niej w celu uzyskania informacji. Potrzebna jest akcja 

informacyjna, aby rozpropagować nową stronę. 

• Zwrócenie uwagi jeśli wysypanie gruzu odbędzie się na jesieni powinniśmy zwrócić 

uwagę aby powtórzyć to na wiosnę, gdyż po zimie może wymagać ponownej reakcji. 

• Czy będą badania demograficzne, aby mieć ogląd sytuacji w związku z problemami 

lokalowymi w szkołach. 

 

Mieszkaniec Piotr Ratke zgłosił się do dyskusji oraz zabrał głos: 

 

• Podziękował za współpracę przez tak wiele lat. 

• Przybliżył sytuację jak wyglądało wszystko w CSiR Olender celem uzupełnienia 

informacji, jakie przekazał wcześniej nowy Prezes Olendra. 

• Udzielił odpowiedzi Radnym, którzy zadali pytania nowemu Prezesowi a nie uzyskali 

odpowiedzi. 
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• Dlaczego od 16 sierpnia otrzymałem zakaz wstępu do CSiR Olender, posiadam 

potwierdzenie w wiadomościach tekstowych 

• 14 sierpnia żona była z prośbą o organizację stypy, uzyskała odpowiedź, iż nie ma 

możliwość organizacji takiego wydarzenia bez pytania o termin. 

• Firma żony byłego Prezesa po rozwiązaniu współpracy wystawiła faktury, które przez 

bardzo długi czas nie były płacone. Zostały opłacone dopiero po wezwaniach do zapłaty 

• Apel do Radnych, dlaczego cały skład Rady Nadzorczej jest spoza Gminy? Środki 

transferowane są poza Gminę, gdyż według mojego doświadczenia na terenie naszej 

Gminy istnieje wiele osób, które mogłyby być w takiej radzie. 

• Gdzie Pan Prezes stacjonuje? Na początku sierpnia stacjonował z szefem kuchni w 

hotelu. Stąd pytanie czy te noclegi były opłacone? 

• Dlaczego pracownicy Spółki mają zakaz rozmawiania na temat Spółki? Otrzymali 

stosowne pisma do podpisania. 

• Czy obecny Prezes ma taką samą umowę jak Ja? 

• Czy to prawda, że próbuje Pani Wójt usunąć mnie ze struktur Lokalnej Grupy 

Działania? 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedź, iż po odwołaniu nie pojawił się Pan w celu przekazania 

stosownych informacji nowemu Prezesowi. Nikt nie zabronił Panu zabrać głosu w punkcie 

Informacji o Olendrze, gdzie wszystkie pytania mogły zostać tam zadane. Rada Nadzorcza 

została powołana i stanowi ona wsparcie dla Pani Wójt. Wymiana została podyktowana tym,  

iż pracownicy Olendra wysłali maila z prośbą o wsparcie i reakcję względem byłego Prezesa 

oraz zarzuty zostały potraktowane lakonicznie. Były problemy z fakturami i działaniami jakie 

prowadziła żona byłego Prezesa. W celu szerszych wyjaśnień proszę o kontakt z obecnym 

Prezesem Olendra.  

 

 

Mieszkaniec Krzysztof Czarnecki zgłosił się do dyskusji oraz zabrał głos: 

 

• Czy w gminie jest osoba odpowiedzialna za pozyskiwanie środków zewnętrznych? 

• Czy to prawda że straciliśmy dofinansowanie na świetlicę wiejską w Brzozie? 

• Co z inwestycjami na 2024 rok? 

• Co z wykonaniem Funduszu Sołeckiego oraz Budżetu Obywatelskiego? 



str. 33 

 

Wójt Gminy udzieliła odpowiedź, iż jest osoba zatrudniona w dziale inwestycyjnym. 

Pracownicy aktualnie złożyli między innym wniosek do FDS o czym wcześniej na sesji 

informowała  

Pani Wójt na sesji. Jak dobrze wiadomo dofinansowanie zostało utracone, gdyż przetargi 

realizowane przez poprzedniego Wójta przekraczały kwotę na jaką była transza  

dofinansowania. Nie było możliwości realizacji inwestycji co skutkowało utratą 

dofinansowania. Inwestycje są realizowane, między innymi dzisiaj został przekazany plac  

pod budowę boisk w ramach realizacji dofinansowania. Jedno boisko będzie na terenie szkoły 

w Cierpicach, drugie będzie budowane na terenie osiedla Kąkol.  Przedstawione zostały 

wszystkie kwoty planowane oraz kwoty wydatkowane środków ramach Funduszu Sołeckiego 

oraz Budżetu Obywatelskiego. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Śmiechowski zamknął obrady VI sesji Rady Gminy 

Wielka Nieszawka oraz podziękował wszystkim za przybycie. 

 

Link do transmisji: https://esesja.tv/transmisja/58259/vi-sesja-rady-gminy-25092024.htm 

 

Protokołował:                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

 

(-) Miłosz Paliwoda                                                 (-) Ireneusz Śmiechowski 

https://esesja.tv/transmisja/58259/vi-sesja-rady-gminy-25092024.htm

